
Statutární město Brno

Městská část Brno -  Líšeň

Určeno pro jednání Rady MČ Brno -  Líšeň

Zápis z jednání Komise bezpečnosti RMČ č. 1/2024, ze dne 15.1.2024, konané pro ÚMČ Brno-Líšeň. 

Forma uspořádání Komise:

Přítomni: Matěj Chrněla, Ing. Bohumír Myslín, Lubomír Polnický, Pavel Mokrý, Miloslav Čada,

Mgr. Oleg Beznosík, Mgr. Petr Nečesánek, Jarmil Vlach, MgA. Eva Holzová 

Hosté: npor. Mgr. Patrik Vyparina (PČR), Mgr. Bc. Janek (MP)

Body jednání Komise bezpečnosti

1. Zahájení Komise bezpečnosti (dále jen BK)

Předseda BK Matěj Chrněla zahájil jednání v 17:00 přivítáním členů a představení hostů.

2. Schválení programu

Dle návrhu předsedy BK byl schválen program jednání.

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Volba ověřovatele zápisu a zapisovatele

Ověřovatel zápisu pan Miloslav Čada.

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

Zapisovatel předseda BK Matěj Chrněla.

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

4. Schválení znění zápisu z jednání BK č.10 /2023
Předseda BK vznesl dotaz na členy BK, zda se všichni seznámili se zápisem, který obdrželi 
členové BK na email -  bez výhrad. V čase 17:10 se na jednání dostavil člen BK Mgr. Beznosík.

Komise souhlasí: Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

5. Informace zástupců PČR a MP

Předseda BK obdržel statistiku za prosinec 2023 od zástupce MP. PČR nápad trestné činnosti 
srovnávací statistika let 2022 a 2023 = kromě kapesních krádeží kde je zaznamenán mírný nárůst 
případů, je ve všech ostatních ukazatelích klesající tendence. Statistiky jsou určeny členům BK.

Komise bere na vědomí: Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0



6. Podnět občanky panu starostovi -  Napadání občanů osobou na elektrickém invalidním 
vozíku v tramvaji č. 8 a okolí zastávky Novolíšeňská

Předseda BK obdržel podnět na mail BK (komise.bezpecnostni(5)brno-lisen.cz) od pana prvního 
místostarosty Líšně Skotala, který zároveň požádal vedoucího revíru MP o informaci zda je 
zkušenost s popisovanou podezřelou osobou užívající elektrický invalidní vozík v prostředcích 
MHD (konkrétně tramvaje linky č. 8). Oznámení dostal pan starosta Štefan od paní H.

Předseda BK Matěj Chrněla oznámil členům komise, že tento podnět s informacemi k řešení dává 
vzhledem k GDPR k seznámení v listinné podobě jednotlivě členům BK. MP (Janek) reagoval na 
mail pana 1.místostarosty (Skotal).

Případ se skutečně stal, tak jak je popsán oznamovatelkou. Pachatel incidentu se sám dostavil na 
služebnu MP. Následně byla v tomto případě dvě samostatná oznámení napadení. Případy byly 
předány k projednání do přestupkové komise.

Z následné diskuze všech členů BK a hostů z řad PČR a MP nevzešlo žádné doporučení/usnesení. 

Komise bere na vědomí: Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

7. Diskuze a různé

Místopředseda BK Ing. Myslín vznesl dotaz na aktuální fungování kamerového systému. Reagoval 
Mgr. Bc. Janek(MP) vysvětlením, že dozorčí vidí všechny stávající kamery na monitoru. Současně 
však vykonává i další činnost -  administrativa, příjem oznámení atd. PČR si vyžadují data 
z dispečinku. Následně se zaměřují na inkriminované lokality.

Dále se Ing. Myslín dotázal na krádeže v obchodech s potravinami a smíšeným zbožím a drogérii. 
PČR eviduje zvýšený nárůst těchto skutků. Opatření je na straně provozoven obchodů.

V čase cca 17:30 hodin ukončil předseda Komise bezpečnosti RMČ lednovou schůzi s tím, 

že se další jednání uskuteční 5. února 2024 od 17:00 hodin.

Ověřovatel: Zapisovatel:

Miloslav Čada Matěj Chrněla

Člen Komise bezpečnosti Předseda Komise bezpečnosti


